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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Megtörtént-e az egyházak finanszírozásának rendezése?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

„Az ÁSZ ellenőrzése vizsgálódása konstatálta azt, amit a Fidesz és a KDNP évek óta mond .
Ennek alapján a 2005. évi egyházi támogatás összege 3891,1 M Ft, a 2006 . évi összeg 7871, 5
M Ft a zárszámadási egyenlegrendezések során elfogadott 1840,5 M Ft-os, illetve 7268,5 M
Ft-os összegekkel szemben.
Az ÁSZ megállapítása szerint a 2007 . évi költségvetés végrehajtásáról szóló (zárszámadási)
törvényjavaslat tervezetének általános indokolása nem tartalmazta megfelel ő
részletezettségben, átláthatóan, ellenőrizhetően azokat az alapadatokat, amelyek az
egyházfinanszírozási törvényben meghatározottak szerint az egyházi kiegészít ő támogatás

számításához szükségesek. A jogszabályi előírások szerint — az ellenőrzés által számított — az

egyházi kiegészítő támogatás 2007. évi egyenlegrendezési összege 4 034 504 E Ft, az OKM
modellszámítása szerint az összeg 3 708 745 E Ft, a különbség 325 759 E Ft .”

Tisztelt Miniszter Úr !

Az ASZ megállapítása szerint az egyházak törvényes járandósága, annak számítási módj a

egyértelmű . Miért térnek el ettő l?

Megtörtént-e az egyházak finanszírozásának az ÁSZ által számítottak szerinti rendezése? Ha

nem miért nem?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 20 .

Dr. Hoffmann R'zsa
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